

علي حسين قحفة

Ali Hussein Qahfa



Nationality: Yemeni (son of a citizen)
Registered in the insurance and calculated
within the Emiratisation percentage
City: Riyadh - Al-Kharj
Email: ali545.ali@hotmail.com
Number: 0555101898

الجنسية: يمني (ابن مواطنة)
يسجل في التأمينات ويحسب ضمن نسبة التوطين
المدينة: الرياض - الخرج
الايميل: ali545.ali@hotmail.com
الرقم: 0555101898

OBJECTIVE

Getting a job opportunity that inspires me to develop my qualifications and scientific and practical skills, to gain more experience, and to be an effective and productive member that contributes to the development of the workplace in which I work to achieve success and development

EDUCATION

- Technical College Diploma
- Specialization: Administrative Technology - Marketing
- Graduation year: 2010

Experiences

- Work on the project of Prince Sattam bin Abdulaziz University, Deanship of the Preparatory Year, Department of Student Affairs, Secretarial and Public Relations, and the Foreign Scholarships Student Fund from 2016 to 2024
- Worked at Al-Inma Bank in the General Administration responsible for the accounts of sales and customer service companies
From 2015 to 2016
- Worked at Bank Al Jazira in personal and real estate financing sales and customer service from 2010 to 2015

skills

- Public relations
- Marketing
- the sales
- Office management
- Purchases
- Business Management

الهدف

الحصول على فرصة عمل تلهمني في تطوير مؤهلاتي ومهاراتي العلمية والعملية واكتساب المزيد من الخبرات وأن أكون عضوا فعالاً ومنتجا اساهم في تطوير جهة العمل التي أعمل بها لأحقق النجاح والتنمية

المؤهل العلمي

- دبلوم الكلية التقنية
- التخصص: تقنية إدارية - تسويق
- سنة التخرج: ٢٠١٠

الخبرات

- العمل في مشروع جامعة الأمير سطام بن عبدالعزيز عمادة السنة التحضيرية قسم شؤون الطلاب والسكرتارية والعلاقات العامة وصندوق طلاب المنح الخارجية من عام ٢٠١٦ وحتى عام ٢٠٢٤
- عملت في مصرف الانماء بالإدارة العامة مسؤول حسابات شركات مبيعات وخدمة عملاء
من ٢٠١٥ الى ٢٠١٦
- عملت في بنك الجزيرة في مبيعات التمويل الشخصي والعقاري وخدمة العملاء من ٢٠١٠ الى ٢٠١٥

المهارات

- العلاقات العامة
- التسويق
- المبيعات
- الإدارة المكتبية
- المشتريات
- إدارة الأعمال